
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 20. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 263

Vil ministeren redegøre for aftalerne om kapacitetsudnyttelse, arealeffektivitet og anlægs-

ramme som fastlagt i aftalerne for de enkelte kvalitetsfondsbyggerier sammenholdt med

den faktiske udvikling i sundhedsvæsenet på regionsniveau, ff. eksempelvis opretholdel-

sen af Amager- og Gentofte hospitaler i Region Hovedstaden, der i følge den oprindelige

plan skulle nedlægges?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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